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Motion: Redovisa kostnad för sjuktal i samtliga nämnder 

På många sätt går Karlstad framåt i utvecklingen och ligger i framkant med både 
klimatarbete och jämställdhetsarbete. Men något som ständigt ökar och blir ett allt 
större socialt och ekonomiskt problem är sjuktalen bland kommunens medarbetare. I 
en tid av ekonomisk kris pratar vi mycket prioriteringar. En av de viktigaste 
prioriteringarna borde vara att ha friska medarbetare i hela koncernen. Detta kräver 
såklart aktiva åtgärder av olika slag, att se och känna till problemet är ett första steg. 

Sjuktal och kostnaderna för dessa redovisas på olika sätt i olika nämnder, i vissa 
redovisas de inte alls. Efter att Vänsterpartiet la en motion i frågan 2018 beslutades att 
sjuktalens kostnader ska specificeras i kommunens årsredovisning som en 
personalekonomisk redovisning. 

Detta har sedan dess gjorts och bidrar till många nyttiga insikter för 
kommunfullmäktiges ledamöter. Men i nämndernas enskilda årsredovisningar lyser den 
här uppgiften med sin frånvaro.  

Det är Vänsterpartiets uppfattning att en regelbunden redovisning av sjuktalkostnader i 
varje nämnd gör politikerna mer uppmärksamma på möjliga problembilder och 
uppmanar till förändring. Genom att få konkreta siffror för sin egen nämnd och varje del 
av förvaltningen blir det också enklare att hitta politiska lösningar för friskare 
arbetsplatser. 

Av den anledningen föreslår Vänsterpartiet 

- Att samtliga nämnder får i uppdrag att på ett lämpligt och regelbundet sätt införa 
en personalekonomisk redovisning med särskilt syfte att belysa förvaltningens 
sjuktal i andel och kostnader.  

 

För Vänsterpartiet  

Parvane Assadbegli, Björn Molin och Karl Sandström 
 


